
Sprawozdanie

międzysesyjne od 10 października 2013 do 27 listopada  2013 roku.

Okres objęty sprawozdaniem był poświęcony jak zawsze realizacji 

zadań bieżących,  zadań zleconych,  uchwał  Rady Gminy i  zarządzeń 

Wójta.

Na sesji w dniu 9 października podjęto 9 uchwał, z których  nie 

została zrealizowana tylko uchwała w/s pomocy finansowej dla Powiatu 

Nidzickiego  na  realizację  inwestycji  pn.  „  Remont  drogi  powiatowej, 

ponieważ  została  unieważniona  przez  R.I.O  w  Olsztynie  dnia 

29.10.2013r.

 W okresie sprawozdawczym wydałam 12 zarządzeń, które dotyczyły:

– zmian w budżecie gminy na 2013 rok,

– przeprowadzenia inwentaryzacji,

– wprowadzenia zasad polityki rachunkowości dot. Programu „Ocalić od 

zapomnienia – Dziedzictwo kulturowe Gminy Janowiec Kościelny”,

– sposobu   przeprowadzenia  konsultacji  z  organizacjami 

pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.3  ust.1  ustawy  z 

24.04.2003r o działalności pożytku publicznego,

– instrukcji  inwentaryzacyjnej  w  Urzędzie  Gminy  i  Gminie  Janowiec 

Kościelny,

– upoważnienia  Pana  Piotra  Rakoczego  –  inspektora  z  GOPS 

Janowiec Kościelny do wydawania decyzji administracyjnych,

– wyznaczenia  podmiotów  obowiązanych  do  przyjęcia  skazanych  w 

celu  wykonywania  kary  ograniczenia  wolności  oraz  prac  społecznie 

użytecznych,

– przyjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy 



Finansowej Gminy Janowiec Kościelny na 2014-2019 rok,

– projektu budżetu na 2014 rok,

– ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do zbycia.

Ponadto  w  omawianym  czasie  miały  miejsce  następujące 

wydarzenia:

1) 10 października wspólnie z Panią Skarbnik Gminy, Panią Dyrektor i 

Uczniami  Zespołu  Szkół  w  Janowcu  Kościelnym uczestniczyłyśmy w 

Zjeździe Szkół im. Jana Pawła II w Częstochowie. Był to już XIII Zjazd, a 

nasza  szkoła  uczestniczyła  po  raz  trzeci.  Ponad   17,5  tyś.uczniów, 

studentów oraz nauczycieli, dyrektorów z około 1200 szkół noszących 

imię Jana Pawła  II,  brało  udział  w tej  uroczystości,  którą rozpoczęto 

Mszą świętą. W związku z nadchodzącą kanonizacją naszego Patrona 

zapadła decyzja o wydaniu II  części  Albumu Rodziny Szkół im. Jana 

Pawła  II,  więc  został  sfotografowany  sztandar  i  poczet  sztandarowy 

naszej  szkoły,  który znajdzie się w tym albumie.  Ponadto wspólnie z 

Panią  Dyrektor  uczestniczyłyśmy  w  spotkaniu  dyrektorów  szkół  i 

przedstawicieli  samorządów gminnych,  w  trakcie  którego  mówiono  o 

programach wychowawczych szkół, o misji szkół i problemach oświaty.

2) 10  października  w  Targach  Pracy  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w 

Nidzicy uczestniczyła Pani Sekretarz Gminy, na których  prezentowały 

się firmy i instytucje z powiatu, które przedstawiały swoje oferty pracy 

stałe i krótkoterminowe.

3) 11  października  uczestniczyłam  w  pasowaniu  pierwszoklasistów 

Szkoły Podstawowej w Waśniewie-Grabowie. Było to piękne spotkanie 



integracyjne z udziałem uczniów, rodziców i nauczycieli.

4) 12  października  uczestniczyłam  w  turnieju  szkół  podstawowych  o 

puchar  Wójta,  zorganizowanym  na  „Orliku”.  Było  to  spotkanie 

integrujące  rodziców,  uczniów  oraz  nauczycieli.  Bardzo  dzielnie 

reprezentowały swoje szkoły grupy dziewcząt i chłopców, którym bardzo 

dopingowali rodzice. Puchary powędrowały do obu Szkół.

5) 15  października  uczestniczyłam  w  posiedzeniu  Powiatowej  Rady 

Zatrudnienia  ,  na  którym  przedstawiono  zmiany  z  budżecie  i 

poinformowano  o  dodatkowych  środkach  finansowych  na  staże,  na 

rozpoczęcie  działalności  gospodarczej  i  studnia  podyplomowe,  dla 

bezrobotnych z powiatu nidzickiego.

6) 16 października wpłynęły do budżetu gminy środki finansowe z tytułu 

dofinansowania przez Urząd Marszałkowski zadań:

-  remont  świetlicy  w Nowej  Wsi  Wielkiej  i  adaptacja  zlewni  Mleka w 

Zaborowie na świetlicę wiejską – 122 269 zł,

- budowa systemu oczyszczania ścieków w Safronce – 707 100 zł,

7) 17 października Pani  Sekretarz  Gminy uczestniczyła  w obchodach 

Dnia  Nauczyciela  i  Jubileuszu  20-lecia  powstania  Ośrodka 

Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego  dla  Dzieci  z 

Upośledzeniem Umysłowym  w Nidzicy, którego uczestnikami są dzieci 

niepełnosprawne z terenu naszej Gminy.

8) 18  października  wspólnie  z  Panią  Sekretarz  uczestniczyłyśmy  w 

Krajowym  Kongresie  Kobiet  Warmii  i  Mazur,  z  udziałem  niektórych 



Ministrów  i  Posłów,  na  którym  poruszano  wszystkie  problemy  życia 

społeczno-gospodarczego  kraju,  województw  i  gmin.  Kolejny  raz 

usłyszeliśmy nadzieję na zwiększone środki unijne po roku 2014.

9) 22 października uczestniczyłam w konferencji  o jakości  edukacji  w 

województwie  Warmińsko-Mazurskim.   Nasze  szkoły  reprezentowała 

Pani  Dyrektor  i  Nauczyciele  ze  Szkoły  Podstawowej  w  Waśniewie-

Grabowie, przedstawiając  swoje osiągnięcia na indywidualnym stoisku. 

Była to piękna promocja Gminy i Szkoły, za co serdecznie  jeszcze raz 

dziękuję.  Tam  pośród  innych  placówek  można  było  ujrzeć,  co  robi 

szkoła,  w  jaki  sposób  motywuje  do  nauki  i  jak  przekazuje  wartości 

wychowawcze naszym uczniom. 

10) 22 października w Gminie naszej obchodzono uroczyście Święto 

Szkołu Zespołu Szkól im. Jana Pawła II – Święto Patrona. W pięknej 

uroczystości  z  ramienia  organu  prowadzącego  wzięła   udział  Pani 

Kierownik Referatu Oświaty.

11) 24 października odbyło się w naszej Gminie spotkanie na temat 

budowy  przydomowych  oczyszczalni  ścieków,  na  którym 

przedstawicielka Centrum Ekotechnologii prezentowała ich zalety. Jest 

to  naturalna  przydomowa  oczyszczalnia  ścieków,  składająca  się  z 

czterech podstawowych elementów  osadnika gnilnego, przepompowni, 

filtrów  roślinnych  i  denitryfikacyjnych  złóż  korzeniowych.  Obecni 

mieszkańcy zadawali  pytania i  wyjaśniali  wątpliwości  ,  jednak nie  do 

końca zostali  przekonani, iż ten system spełni swoja rolę   w okresie 

zimy.  Wiemy,  że  do  projektu  przystąpiła  sąsiednia  gmina,  więc  w 

przyszłym roku będziemy mogli przekonać się naocznie o wartościach 

tego systemu.



12) 26  października  Pani  Sekretarz  Gminy  uczestniczyła  w 60-leciu 

Koła Łowieckiego „Knieje” w Nidzicy, na którym przekazała gratulacje w 

imieniu Samorządu Gminnego.

13) Przed  świętem Zmarłych  trzy  groby    Nieznanego Żołnierza  na 

cmentarzu  w  Janowcu  Kościelnym  zostały   uporządkowane  przez 

młodzież Zespołu Szkół. Nie zabrakło też kwiatów i płonących zniczy 1 

listopada. Za stałą opiekę nad  tymi grobami serdecznie dziękuję Pani 

Judycie Wrzeszczyńskiej i Jej uczniom oraz Dyrekcji Zespołu Szkół.

14) 11 listopada odbyła się uroczysta Msza Święta w intencji Ojczyzny, 

po  której  przedstawiciele  samorządu  gminnego  i  uczestnicy  złożyli 

wiązanki kwiatów biało-czerwonych pod tablicami  przy Figurze Matki 

Bożej i pomniku na placu szkolnym, które upamiętniają  śmierć Tych, 

którzy oddali życie  za Ojczyznę i naszą wolność. Była to piękna lekcja 

historii  i  patriotyzmu,  szczególnie  homilia  wygłoszona  przez  Ks. 

Proboszcza Jacka Lubińskiego. Został tez wspólnie odśpiewany Hymn 

Polski a w dowód pamięci zapłonęły znicze. 

15) 14 listopada uczestniczyłam w spotkaniu u Starosty Nidzickiego, 

na którym przedstawiono temat upamiętnienia postaci  Prof.  Bogumiła 

Jastrzębowskiego  (1799-1882),  urodzonego  w  miejscowości 

Szczepkowo-Giewarty. Zaproponowano tablicę pamiątkową na kamieniu 

w Janowie. Podobna tablica jest  ustawiona w naszym parku w Janowcu 

Kościelnym, zatem nie widzę potrzeby udziału w tym projekcie.



16) 17  listopada  w  gminie  naszej  uroczyście  świętowano  Złote  i 

Srebrne Gody.  Uroczystość rozpoczęła się Mszą Świętą, celebrowaną 

przez  Ks.  Proboszcza  Jacka  Kubińskiego,w  intencji  wszystkich 

Jubilatów i ich rodzin. Z okazji Złotych Godów, czyli 50-lecia, w imieniu 

Prezydenta RP wręczyłam Medale za Długoletnie Pożycie Małżeńskie. 

Były  też  listy  gratulacyjne  od  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego  i 

Samorządu  Gminnego  oraz  od  Księdza  Proboszcza  wraz  z  Bożym 

Błogosławieństwem.  Wszyscy  Jubilaci  otrzymali  listy  gratulacyjne  , 

kwiaty  i  skromne  upominki.  W  spotkaniu  wzięli   udział  Państwo 

Przewodniczący  Rady Gminy  i  Przewodniczący  stałych  komisji  Rady 

Gminy. Uroczystość przebiegała w bardzo serdecznej, miłej atmosferze i 

potwierdza pamięć o Jubilatach oraz chęć podziękowania za Ich udział 

w  rozwoju  rodziny  i  w  rozwoju  społeczno-gospodarczym  lokalnej 

wspólnoty.  Uroczystość  umiliła  swoim  występem  i  radosnymi 

piosenkami młodzież Zespołu Szkół wraz ze swoim Opiekunem Panią 

Judytą Wrzeszczyńską.

17) 21 listopada w naszej Gminie świętowano Dzień Seniora . Z tej 

okazji  SOKSiR przygotował  uroczyste spotkanie z  Seniorami  z  Kubu 

Seniora, na którym w imieniu Samorządu Gminnego i całej Wspólnoty 

przekazałam  serdeczne  życzenia  dla  wszystkich  Seniorów  naszej 

gminy, dziękując za Ich obecność oraz udział w życiu naszej wspólnoty, 

za Ich radość życia i siły witalne. Seniorzy zaprezentowali swój występ 

artystyczny, co potwierdzało Ich profesjonalizm i zdolności artystyczne. 

Nie  zabrakło  też  młodzieży gimnazjalnej  Zespołu  Szkół,  która  umiliła 

uroczystość swoim występem artystycznym.

18)22  listopada  na  zaproszenie  Kierownika  Środowiskowego  Domu 



Samopomocy  w  Szczepkowie  Borowym  uczestniczyłam  wraz  z 

pracownikami socjalnymi GOPS w Janowcu Kościelnym  i w Janowie , 

na uroczystości z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. Uczestnicy ŚDS 

przygotowali przepiękną część artystyczną, poświęconą tematyce opieki 

społecznej.  Były  skecze  i  radosne  śpiewanie  przy  akompaniamencie 

akordeonu  i  perkusji.  Było  to  piękne  spotkanie  integracyjne,  a 

jednocześnie doceniające trudną pracę pracowników opieki społecznej. 

Nie zabrakło dla Nich podziękowań i słów uznania. Potwierdzono, że 

dzięki  ŚDS,  pracownicy  socjalni  mają  znacznie  więcej  pracy.  Z  całą 

odpowiedzialnością  oświadczam,  że  nasi  mieszkańcy,  którzy  są 

uczestnikami tego Domu, są tam bardzo szczęśliwi, radośni i czują się 

potrzebni  we  wspólnocie.  Mogliśmy  podziwiać  Ich  własnoręcznie 

wykonane  prace  artystyczne,  które  potwierdzają  ukryte  zdolności 

manualne. Mogliśmy też podziwiać zdolności muzyczne i teatralne.

18) 25  listopada  Rada  Rodziców  wraz  z  Panią  Dyrektor  Szkoły 

Podstawowej w Wasniewie-Grabowie zwróciła się z ponowną prośbą o 

wymianę stolarki okiennej w budynku szkoły. Okna są nieszczelne, przy 

opadach  deszczu,  woda  dostaje  się  do  sal  lekcyjnych.  Ponadto  są 

ubytki ciepła w okresie grzewczym. Prośba na pewno jest uzasadniona 

tylko  skąd  pozyskać  środki  finansowe.  Przy  deficycie  środków 

budżetowych  na  prowadzenie  szkół  w  kwocie  1,5  miliona  złotych, 

niemożliwe jest wprowadzenie tego zadania do projektu budżetu na rok 

2014.

18)  26  listopada  odbyło  się  spotkanie   z  ekspertami,  poświęcone 

omówieniu  zasad  tworzenia  Spółdzielni  Socjalnych.  Został  ogłoszony 

nabór  wniosków  o  dofinansowanie  zadań  z  zakresu  zakładania 



spółdzielni. W spotkaniu wzięło udział 12 osób, co potwierdza, że jest 

zainteresowanie tym tematem. W naszym naborze zmieniły się warunki, 

które są bardzo korzystne dla bezrobotnych, którzy wykażą się odwagą i 

pomysłowością na wspólny biznes.

19) Ciągle napływają do nas sygnały, że nie wszędzie odbierane są 

odpady komunalne. My na bieżąco przekazujemy je do Ekologicznego 

Związku Gmin „Działdowszczyzna” lub do Spółki KOMA. Jeżeli nadal są 

takie sytuacje , proszę, abyście Państwo  przekazywali  je do nas, bo 

wówczas mamy obraz, jak to rzeczywiście wygląda.

20) Od 23 listopada 6 strażaków z naszych jednostek OSP bierze udział 

w  szkoleniu  dowódców.  Celem  szkolenia  jest  przygotowanie  do 

dowodzenia  zastępem  i  sekcją,  z  umiejętnością  dokonywania  oceny 

sytuacji  i  podejmowania  decyzji  w  różnych  działaniach  ratowniczych 

oraz prowadzenia szkoleń doskonalących w OSP.

20) 25  listopada  na  nasz  wniosek  i  Dyrektorów  Szkół,  Minister 

Finansów zwiększył nam subwencję oświatową o 30 tyś.zł ze środków 

rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej.

W  zakresie  realizowanych  inwestycji  gminnych,  remontów  i 

gospodarki komunalnej.

1) W miesiącu październiku udało się nam pozyskać ziemię z wykopów 

przy Środowiskowym Domu Samopomocy w Szczepkowie Borowym i 

przewieźć  na  teren  pod  boisko  w  Powierżu.  Ziemia   została 

rozplantowana, jednak nie jest to wystarczająca ilość. Koszt transportu – 



1565 zł.

2) Również w październiku w Sołectwie Pokrzywnica Wielka zakupiono 

altankę w kwocie 8 250 zł, oraz sześć ławek ogrodowych w kwocie 1500 

zł.  Środki  finansowe  pozyskano  w  ramach  projektu  „  Wdrażanie 

lokalnych strategii rozwoju” z PROW i Programu „Działaj Lokalnie VII” 

Polsko-Amerykańskiej Fundacji Wolności.

3) W okresie sprawozdawczym objeto drogi:

-  Jabłonowo-Napierki  (  w  tym  niwelacja  wysypiska  śmieci  w 

Napierkach),

- Miecznikowo-Kołaki-Pokrzywnica Wielka (kolonia),

- częściowo droga Jabłonowo-Bielawy,

- droga do wsi Kownatki-Falęcino,

Wymienione  prace  wykonała  równiarka  z  Przedsiębiorstwa  Robót 

Drogowych w Nidzicy, w ramach 17 godzin pracy. Koszt tych prac to 

kwota 2958,15 zł. Dodatkowo został poprawiony odcinek drogi Kołaki-

Leśniki, który wykonała Firma z Kanigowa, za kwotę (ca 400 zł, (brak 

faktury). Zakupiono też transport pospółki na  złagodzenie łuku we wsi 

Pokrzywnica  Wielka.  Natomiast  remont  drogi  w  Zaskórki-Szypułki 

wykonał  Zakład Gospodarki Komunalnej.

4) 6  listopada  odebrano  technicznie  zadanie  inwestycyjne  pt. 

„ Rekultywacja nieczynnego składowiska „Majki”,  zrealizowanego przez 

Ekologiczny Związek Gmin „Działdowszczyzna”. Wartość zadania  

129. 300 zł.  Związek  otrzymał dofinansowanie na ten cel w 80% ze 

środków RPO Warmia i Mazury na lata 2007-2013. Dla Gminy to bardzo 

ważna inwestycja, do której Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska 

zobowiązywał gminę przez wiele lat. Z tytułu niewykonania rekultywacji 



groziły gminie kary z tytułu zanieczyszczenia środowiska naturalnego.

5) Została przygotowana dokumentacja, umożliwiająca wydanie decyzji 

o  warunkach  zabudowy  dla  inwestycji  polegającej  na  budowie 

elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 1,99 MW w miejscowości Zabłocie 

Kanigowskie, na działce o powierzchni powyżej 5 ha oraz umożliwiająca 

wydanie  decyzji  dotyczących  środowiskowych  uwarunkowań  dla 

realizacji  elektrowni  wiatrowych  w  miejscowościach:  Safronka, 

Miecznikowo-Kołaki i Janowiec-Leśniki ( 2 działki).

6) Został  sporządzony  i  wyłożony  do  publicznego  wglądu  „Projekt 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i  paliwa 

gazowe dla gminy Janowiec Kościelny.

7) Zostali też wyłonieni przedsiębiorcy do odśnieżania dróg gminnych w 

sezonie zimowym. I tak: 

- rejon I – Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Usług Transportowych w 

Nidzicy,

- rejon II - „BAZA” M. Ciesielski w Waśniewo-Gwożdzie,

- rejon III – Karol Wrzeszczyński.

8) Został zakupiony zestaw hydrauliczny do ratownictwa drogowego dla 

OSP  Janowiec  Kościelny,  o  wartości  50.000  zł,  na  który  Gmina 

pozyskała dofinansowanie w pełnej kwocie z KW PSP w Olsztynie.

9) OSP  Nowa  Wieś  Wielka   pozyskała   we  własnym  zakresie 

dofinansowanie w kwocie  10 tyś.zł na  zakup agregatu prądotwórczego 

i  pompy  szlamowej.  Za  zaangażowanie  w  pozyskanie  środków 



serdecznie dziękuję Naczelnikowi jednostki Panu Kazimierzowi Kołacz. 

Jest  to  piękny  przykład,  jak  wzbogacać  majątek  OSP  we  własnym 

zakresie.

10) W  okresie  sprawozdawczym  uległ  awarii  piec  centralnego 

ogrzewania w świetlicy w Safronce, w której działa Punkt Przedszkolny. 

Uszkodzeniu uległy płomieniówki, których wymiana, to koszt 3.700 zł.

11) Systematycznie  były  też  usuwane  awarie  na wodociągach  w : 

Nowej Wsi Wielkiej, Pokrzywnicy Wielkiej, Jabłonowie Dyby, Kucach i w 

Nowej  Wsi  Dmochy.  Usuwano  też  awarie  na  oczyszczalni  ścieków, 

przepompowni i na sieci kanalizacyjnej.

12) Zakład  Gospodarki  Komunalnej  naprawił  dach  sposobem 

gospodarczym na  budynkach mieszkalnych  w Grabowie  Leśnym i  w 

Wiłuniach. Dokonano też remontu budynku gospodarczego Zakładu tj. 

zmiana pokrycia dachowego i uzupełnienie tynków.

13) Zakład  Gospodarki  Komunalnej  systematycznie  usuwa 

zakrzaczenia  przy  drogach  gminnych,  usuwa  drzewa,  na   które 

uzyskaliśmy  zezwolenie  Starostwa   Powiatowego  oraz  porządkuje 

tereny komunalne.

W zakresie obrotu nieruchomościami.

1) 7 listopada podpisano umowy sprzedaży w formie aktów notarialnych 

dla  działek:

– o pow. 55 m kw, za cenę 2982,- zł w Janowcu Kościelnym,

– o pow. 210 m kw, za cenę 12 430,- zł w Janowcu Kościelnym,



– o pow. 251 m kw, za cenę 2 519,-zł w Powierżu.

Oraz 13 listopada:

– o pow. 203 m kw, za cenę 3 433,- zł w Połciach Młodych,

– o pow. 168 m kw, za cenę 3 249 zł,- zł w Starych Połciach.

Łącznie ze sprzedaży pozyskano 24 614 zł.

2) 21 listopada spotkałam się z Dyrektorem ANR, Oddział Terenowy w 

Olsztynie oraz z Jego współpracownikami, aby omówić w szczegółach 

temat przekazania dróg będących własnością Agencji dla Gminy oraz 

nieodpłatnego przekazania nieruchomości dla potrzeb sołectw na cele 

społeczne. W nawiązaniu do wcześniejszych ustaleń, przygotowaliśmy 

kosztorys  na  budowę  dróg  wewnętrznych  i  chodników  na  osiedlu 

mieszkaniowym  w  Safronce.  Wartość  tego  zadania  skalkulowano  na 

około 280 tyś.zł, Pan Dyrektor oświadczył, że w budżecie ANR na rok 

2014  zaplanowano  środki  finansowe  na  ten  cel.  ANR  we  własnym 

zakresie i z własnych środków deklaruje wybudowanie dwóch odcinków 

dróg  i  chodniki  na  osiedlu  w  Safronce,  pod  warunkiem,  że  Gmina 

przejmie na własność 9 odcinków dróg polnych, z których część w ogóle 

nie  jest  wykorzystana,  jako  drogi.  Dodatkowo  nieodpłatnie  ANR 

przekaże na cele społeczne nieruchomości w:

- Nowej Wsi Dmochy (pod boisko) – o pow. 0,2398 ha,

- Smolany-Żardawy (pod rekreację i wypoczynek) – dwie działki o pow. 

łącznej 0,2000 ha,

– Pokrzywnicy Wielkiej – dwie działki o łącznej pow.0,2700 ha, również 

na miejsce wypoczynku i rekreacji,

– Kucach – teren byłego zalewu, działka o pow. 6,30ha,również  pod 

wypoczynek i rekreację ( sam zalew 2,10 ha).

Po  burzliwej  dyskusji  udało  się  jeszcze  wynegocjować  budowę 



chodników na osiedlu mieszkaniowym w Kucach, tj.od ulicy głównej w 

kierunku budynków mieszkalnych, ale tylko na odcinkach, które nie są 

własnością prywatną mieszkańców.  Koszt  tego zadania skalkulowano 

na około 60 tyś.zł. Jest to odcinek około 5 arów.

W Safronce droga i chodniki, to odcinek ok.25 arów, a powierzchnia 9 

odcinków dróg, to powierzchnia ok.96 arów.

W  mojej  ocenie  jest  to  dobra  propozycja  ze  strony  Agencji  i 

wskazane byłoby podpisanie porozumienia w tej sprawie oraz podjęcie 

stosownej uchwały przez Radę Gminy, wówczas w 2014 roku zadania 

zostaną zrealizowane.

Inne ważne informacje:

1) Do 15 listopada pracowaliśmy nad przygotowaniem projektu budżetu 

na rok 2014. Nie było to łatwe , zwłaszcza, że znacząco obcięto nam 

subwencje. I tak:

- subwencja wyrównawcza mniejsza w stosunku do 2013 roku o kwotę 

235 086 zł,

- subwencja oświatowa mniejsza o kwotę 116 907 zł,

– subwencja równoważąca mniejsza o kwotę 69 098 zł,

Łącznie  daje to kwotę o 421 091 zł mniej z tytułu samych subwencji.

Po dokładnej analizie tego tematu przez Panią Skarbnik, stwierdza się, 

że  subwencję  pomniejszono  z  tytułu  obniżenia  górnych  stawek 

podatków  i opłat na rok 2013.

W  roku  2014  pragniemy  skupić  się  na  kontynuacji  zadań 

inwestycyjnych,  na  które  mamy  zapewnione  dofinansowanie  lub  na 

które będzie szansa uzyskania wsparcia finansowego.

Zatem wśród  zadań inwestycyjnych  planujemy:



– modernizację dróg gminnych – 300 tyś.zł,

– rozbudowę i modernizację oświetlenia ulicznego – 15 tyś.zł,

– zakup sprzętu do odśnieżania – 20 tyś.zł,

– remont  świetlicy  wiejskiej  w  Szczepkowie  Borowym,  Nowej  Wsi 

Wielkiej,  Nowej  Wsi  Dmochy,  Bielawach  –  140  182  zł,  w  tym 

dofinansowanie U.M. - 79 631 zł,

– budowa sieci wodociągowych – 755 tyś.zł,

– budowa drogi gminnej w Nowej Wsi Wielkiej – 224 247 tyś.zł,, w tym 

dofinansowanie – 115 972 zł, 

– przygotowanie dokumentacji na modernizację drogi gminnej w msc. 

Napierki – 10 tyś.zł,

2) 26 listopada odbyło się spotkanie z Inżynierem Kontraktu, którym było 

Wojewódzkie  Przedsiębiorstwo  Usług  Inwestycyjnych  Sp.z  o.o.  w 

Olsztynie  przy budowie kompleksu sportowego „Moje Boisko – Orlik 

2012”, ponieważ Wykonawca mimo wielokrotnych wezwań nie usunął 

stwierdzonych  usterek,  a  które  wystąpiły  w  okresie  gwarancyjnym. 

Ustalono  ostateczny  termin  na  usunięcie  usterek  –  10  grudnia  2013 

roku.

3) Ze środków finansowych przyznanych sołectwom w formie nagród z 

tytułu udziału w konkursach zorganizowanych z okazji Gminnego Święta 

Pieczonego Ziemniaka – Święta Plonów, zakupiono:

– w Sołectwie Janowiec Kościelny – 2 podgrzewacze, warnik i zastawa 

kawowa ( 36 szt.+ 6 półmisków,

– w Sołectwie Borowe – wkład kominkowy + akcesoria,

– w Sołectwie Smolany – wkład kominkowy + akcesoria,

– w Sołectwie Nowa Wieś Dmochy – elementy do ogrodzenia boiska,



– w Sołectwie Nowa Wieś Wielka – naczynia i sztućce , butla gazowa,

– w Sołectwie Zaborowo – stół+ 2 ławki , kosiarka,

– w Sołectwie Połcie Młode – piłki, siatka do gry w siatkówkę, obręcz do 

gry w kosza, skakanki,

– w Sołectwie Połcie Stare – zastawa stołowa,

– w Sołectwie Pokrzywnica Wielka – kostka POLBRUK,

– w Sołectwie Smolany-Żardawy – huśtawka i stół ogrodowy,

Zatem środki pozyskane z nagród powiększyły majątek gminny, a tym 

samym  majątek  sołectw  i  będą  służyć  mieszkańcom  tych  jednostek 

pomocowych.

Wójt

Bożena Grochala


